
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 11. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål AL
Ministeren bedes forholde sig til, at der på op mod halvdelen af folkeskolerne i
f.eks. Viborg Kommune er ansat én eller flere pædagoger og ikke kun uddan-
nede skolelærere til at varetage undervisningen i et eller flere fag i et helt sko-
leår - som det fremgår af Viborg Stifts Folkeblad, den 8. august 2014 - og i
denne forbindelse bedes ministeren redegøre for lovgivningen herom, samt
forelægge for udvalget, hvordan ministeren vil sikre, at loven overholdes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA).

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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